



**Bureau de normalisation
du Québec**

BNQ is a member of the National
Standards System (NSS).

CERTIFICATE

Certificate No.: **25015-1-13**

Initial certification date: **December 18, 1996**
Date of certification decision: **November 27, 2017**
Expiry date: **December 18, 2020**

The Bureau de normalisation du Québec (BNQ) certifies that the quality management system implemented by:

P. BAILLARGEON LTÉE

covering the following activities:

General contractor, construction and civil engineering road project management and operation, bituminous coatings and crushed stone fabrication

Permissible exclusions: design and development of products and services

carried out at the addresses:

Head office: 800, rue des Carrières, Saint-Jean-sur-Richelieu (Québec) J3B 2P2
Centrale fixe MTQ-191, 826, rue des Carrières, Saint-Jean-sur-Richelieu (Québec) J3B 2P2



has been assessed and found to comply with the requirements of:

ISO 9001:2015

This certificate is issued in accordance with BNQ procedures. Its validity may be verified at the address www.bnq.qc.ca/fr/clients-certifies.html.

Isabelle Landry, Director of Operations
Bureau de normalisation du Québec

Jocelyn Brousseau, Program Leader
Bureau de normalisation du Québec

The BNQ program related to this management system certification is accredited by the Standards Council of Canada.
This certificate remains the property of the BNQ and could be withdrawn from the company in accordance with BNQ procedures.





**Bureau de normalisation
du Québec**

Le BNQ est membre du Système national
de normes (SNN).

CERTIFICAT

Certificat n° : **25015-3-02**

Date de certification initiale : **7 novembre 2014**
Date de décision de certification : **27 novembre 2017**
Date d'expiration : **18 décembre 2020**

Le Bureau de normalisation du Québec (BNQ) certifie que le système de gestion de la qualité mis en oeuvre par :

BAILLARGEON DIVISION MATÉRIAUX INC.

couvrant les activités suivantes :

Vente de granulats produits par P. Baillargeon Ltée et vente d'enrobés bitumineux provenant de la centrale fixe MTQ-191

Exclusions autorisées : conception et développement de produits et services

réalisées à l'adresse :

800, rue des Carrières, Saint-Jean-sur-Richelieu (Québec) J3B 2P2



a été évalué et jugé conforme aux exigences du référentiel suivant :

ISO 9001:2015

Le présent certificat est délivré conformément aux procédures du BNQ. Sa validité est vérifiable à l'adresse www.bnq.qc.ca/fr/clients-certifies.html.

Isabelle Landry, directrice des opérations
Bureau de normalisation du Québec

Jocelyn Brousseau, responsable du programme
Bureau de normalisation du Québec

Le programme du BNQ pour la certification de ce système de gestion est accrédité par le Conseil canadien des normes.
Ce certificat demeure la propriété du BNQ et, conformément aux procédures établies, peut être retiré à l'entreprise.

